



中华人民共和国国家认证认可监督管理局

Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China

蒙古国肉类生产企业在华注册名单

(年 月 日更新)

冷冻牛羊肉加工企业在华注册名单 (6 家)

Frozen Beef and Mutton Establishments (6)

序号	注册号	企业名称	企业地址	生产方式	注册品种*
1				屠宰、分割、储藏 Slaughter, Cutting, Storing	冷冻山羊肉、冷冻绵羊肉、冷冻牛肉 Frozen goat meat, Frozen mutton, Frozen beef

*备注：根据中蒙两国签署的相关草签议定书，羊肉是指冷冻的带骨和剔骨羊肉，不包括头部和蹄部、内脏及其它副产品；牛肉是指冷冻的带骨和剔骨牛肉，不包括头部和蹄部、脊髓、脊柱、背根神经节、内脏及其它副产品。

*Note: according to the protocol, sheep or goat meat means the frozen boned and deboned meat of sheep or goat, excluding head, feet, offal and viscera and other by-products; beef means the frozen boned and deboned meat of bovine, excluding head, feet, spinal cord, vertebral column, dorsal root ganglia, offal and viscera and other by-products.

牛、羊屠宰企业 (5 家)

Beef and mutton Slaughterhouses (5)

序号 NO.	注册号 Approval NO.	企业名称 Est.name	企业地址 Est.Address	生产方式 Activities	注册品种* Products
4				屠宰、分割 Slaughter, cutting	牛、羊肉 beef and mutton

备注：*获注册屠宰企业可为注册热加工企业提供原料，不得直接向中国出口生的牛、羊肉产品。

Note: the registered beef and mutton slaughterhouses can supply the raw material meat to the heat-processing establishment, according to the protocol; the raw meat cannot be exported to China.

马肉生产企业 (6 家)

Horse meat products establishment(6)

序号 NO.	注册号 Approval NO.	企业名称 Est.name	企业地址 Est.Address	生产方式 Activities	注册品种* Products
6				屠宰、分割	冷冻分割马肉

备注：*根据中蒙两国签署的相关议定书，马肉是指马屠体的任何无骨可食部分。但不包括内脏（头、蹄、尾、心、肝、脾、肺、肾、胃、肠、子宫、膀胱等）

**使用马肉加工相关产品的，原料应来自经注册的冷冻分割马肉企业。

Note: *According to the protocol between Mongolia and China, horse meat refers to any boneless and edible part of the horse carcass, excluding viscera and offal (head, feet, cauda, heart, liver, spleen, lung, kidney, stomach, intestine, uterus and bladder etc.)

**the material raw horse meat used by processing establishments must come from registered horse slaughterhouses.